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DEEL 1 – Thema’s om te bespreken 

 

1. Veiligheid aan de school: STAVAZA werkgroep (Ruben, Jenne, Kate en Robin) 

Kunnen we de fietsen wat meer gestroomlijnd krijgen? 

Wel een grote hoeveelheid fietsen 

Kunnen we het voetbalveldje vóór de boerderij gebruiken als tijdelijke fietsenparking? → Kiss 

and ride zone i.p.v. op de straat. 

Floris: Is niet haalbaar want ook de kleuters moeten er langs kunnen. 

Bij de nieuwbouw van de wei wordt wel het circulatieplan aangepakt. 

De stad heeft ook een stuk grond gekocht van de wei vóór de school. De nieuwe ontwikkeling 

zal hier plaats vinden dus aan de situatie zal er waarschijnlijk niets veranderen. 

Om de doorstroming ter hoogte van de gele poort te bevorderen, wordt er een 

bewustwordingsactie georganiseerd. Het idee is om een rode-loper-evenement te 

organiseren. Nadien worden er kegels geplaats om de vrij te houden strook aan te duiden.  

De vraag wordt gesteld of het een mogelijkheid is om de hoofdingang ter hoogte van het 

park te organiseren. Dan wordt het verkeer meer gespreid.  

Er zal getest worden of dit een haalbare piste is om de school te bereiken met een bakfiets. 

Indien dit het geval is, wordt een proefproject opgericht over wat de effecten zijn als we het 

verkeer spreiden.  
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Conclusie: 

Er wordt een rode-loper-evenement georganiseerd om een doorgang vrij te houden ter 

hoogte van de gele poort. Ook ter hoogte van de poort met de kleuters zal er aandacht 

komen voor de veiligheid. 

Er wordt een proefproject opgericht om te bekijken of we de fietsers meer kunnen spreiden 

door ook de ingang van het park te gebruiken. 

Ruben, Jenne en Kate geven dit in de komende weken vorm en koppelen terug naar Floris, 

mét plan van aanpak. 

 

2. Terugkoppeling LOF: Hoe meer bekendmaken? Hoe meer ouders bereiken? 

Dit punt wordt naar de volgende Ouderraad verplaatst. 

3. Evaluatie nieuwjaarsreceptie 

- Onderwerp van TeJo was boeiend. Boeiende spreekster. Aandacht voor psychisch 

welzijn 

- Aangename avond 

- Evenwichtig en goed programma 

- Mooie nieuwjaarswens van Floris 

- Leuk dat het mensen van de school waren die iets brachten zowel ouders als 

grootouders (spreker + muziek). 

Door de Ouderraad werden er geen verbeteringspunten aangebracht. 

 

DEEL 2 – Mededelingen 

1) Waarmee is het Schoolbestuur mee bezig? Tinneke De Meester 

- Opening van het nieuwe schoolgebouw. Wat zijn de mogelijke pistes en wat niet? 

Er zou verhuisd worden na de paasvakantie. 

Grote opening zal naar het begin van volgend schooljaar verhuizen omwille van de 

actuele werkdruk. 

Wel dit schooljaar al met de kinderen een activiteit te doen. School wil graag zelf 

trekker zijn met de organisatie van het feest. 

- Meditatief leven 

Wat betekent dit? Dit wordt gedragen door de ontwikkeling te bekijken en met 

elkaar in verbinding te komen. 

Hoe ga je als leerkrachten team ermee om? Hoe zorg je ervoor dat iedereen in staat 

blijft om deze verbinding te blijven maken? 

Dit wordt toegepast aan de hand van waarnemingen, opleidingen, gesprekken, 

organisatie van een leesgroep voor de leerkrachten, … 

Ook de nieuwe leerkrachten worden hierin actief begeleid. 

- Leerkrachten tekort 

Het is een hele puzzel om dit op te vangen maar de school slaagt er wel in om dit op 

te vangen. Als er collega’s uitvallen door ziekte, is dit wel niet evident. 
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- Verhuur van de nieuwe zaal 

Momenteel loopt er een onderzoek naar de verhuur van de zaal en wat de mogelijke 

opbrengsten kunnen zijn. 

Ook wordt er uitgezocht wie de verhuur van de zaal kan organiseren. 

 

2) Waarmee is het lerarenteam bezig? Nathan De Smet 

- Bij de kleuters werd er begonnen met de schoolrijpgesprekken 

- Vervangen nemen wel veel geregel en tijd in. 

 

DEEL 3. Puntjes ouders 

1) Mails van de ouders 

- Veiligheid aan de rode poort 

Floris heeft aan de ouders al geantwoord. Dit punt werd mee behandeld bij deel 1 

over de veiligheid aan de school 

2) Indexatie van de ouderbijdrage 

- Het is geen indexatie van de afgelopen maanden. Het is jaren geleden dat de 

ouderbijdrage nog geïndexeerd werd. 

- Het is een terecht punt dat er laattijdig over gecommuniceerd werd. Dit is een 

aandachtspunt dat wordt meegenomen. Staat ook op de agenda van het 

Schoolbestuur. 

 

DEEL 4 – (Opvolg)punten 

1) Euritmieweek 

- Wordt vroeg mee gestart. De leerkrachten starten ook met Euritmie om 7.15 uur. 

- Pedagogische euritmie 

 

2) Betrekken peuterouders bij ouderparticipatie 

Is het een mogelijkheid dat de klassenouder van de kleuterklassen een gesprek houden 

met de ouders waarvan de peuter overgaat naar de kleuterklas? Dit om zo mee reclame 

te maken voor de ouderparticipatie? 

Momenteel komt dit al aan bod bij het overgangsgesprek met de kleuterjuf en wordt dit 

ook al mee opgenomen in de meter- en petergesprekken. 

Het is aan de klassenouders van de kleuterklassen om te beslissen hoe ze willen 

communiceren met de nieuwe ouders die instromen vanuit de peuterklassen. 

 

DEEL 5 – Afronden vergadering 

1. Volgende vergadering 

○ 30 mei 2024 

○ Onderwerpen 

i. Evaluatie van het nieuwe fietsbeleid 

ii. Terugkoppeling LOF + zichtbaarheid LOF 
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○ Drank en hapjes: niet genoteerd. 

 

 


